

青年會書院
下學期 統測範圍

中二級

科目	考試範圍	題目類型	佔分比例
中國語文	單元三：《生物的睡眠》 單元五：《毬子裏的銅錢》、《楊修之死》 單元三、五：語文運用 步步升：練習六《江革侍車》、 練習七《答客罵父》 自學手冊：古詩第7首《清明》、 第8首《題西林壁》	閱讀理解兩篇(一篇白話文、一篇文言文) 課文問答、詞語解釋 修辭、文言字詞、文化知識	50% 30% 20%
	Article	Total Mark - Multiple Choices - Vocabulary questions - Fill in the blanks - True / False / Not Given Open-ended questions	100%
English	- Vocabulary ➤ Module 2: Time to celebrate ➤ Module 3: Sports - Grammar ➤ Bare infinitives, to-infinitives and gerunds ➤ Adverb of manner ➤ Tenses ➤ Proofreading	- Fill in the blanks - Proofreading	100% 43% 14% 29% 57% 14.25% 14.25% 14.25%
	Chapter 5 Estimation in Numbers and Measurement 數值與度量的估算 Chapter 7 Symmetry and Transformation 對稱及變換 Chapter 8 Areas and Volumes (I) 面積和體積(一) Chapter 10 Introduction to Coordinates	-Short Questions 短題目 -Conventional Questions Q 演算題 - Multiple Choice Questions 多項選擇題	20% 70% 10%

科目	考試範圍	題目類型	佔分比例
	坐標簡介 Chapter 4.1 Simple Problems on Percentages 簡易百分數問題		
IH	Module 3 – Life in Ancient Greece Module 4 – Life in Ancient Rome	Multiple Choice Vocabulary True or False Fill in the Blanks Matching Data-based Questions	20% 20% 10% 10% 10% 30%
IS	Chapter 3 – Cells and human reproduction (P. 119 – P.183) Chapter 4 – Energy (P. 3 – P. 11)	Fill in the blanks True or False Matching Multiple Choices Questions	20% 9% 6% 18% 46%
中國 歷史	課題 8 東漢戚宦相爭及衰亡 課題 9 三國鼎立 課題 10 兩晉南北朝分裂 課題 11 隋代統一與速亡	選擇題 填充題 填圖 歷史資料題	18% 34% 24% 24%